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Zápisnica z rokovania 

Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 
dňa  18.11.2021 

 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 
2. Voľba návrhovej komisie primátor 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 
4. Voľba hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie poslanci MZ, prednosta 

MsÚ 
5. Správy škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Spišské Podhradie 
predseda komisie, 
riaditelia škôl 
a školských zariadení 

6. Prideľovanie nájomných bytov v meste Spišské Podhradie predsedníčka komisie 
7. Zverenie majetku do správy Mestského kultúrneho strediska – 

Starý jarok 44 
primátor, predseda 
komisie 

8. Rôzne  
9. Záver predsedajúci 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský N 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P Mgr. Vladimír Šolc P 
Štefan Faltin P Mária Kaľavská N 
Jozef Jenča P Vladimír Tomko P 
Mgr. Peter Vandraško P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Návrhová komisia Vladimír Tomko 

Peter Hanigovský 
Jozef Jenča 

Overovatelia zápisnice Mgr. Peter Vandraško 
Ing. Ján Lisoň 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  9 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 
Otvorenie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných a otvoril rokovanie MZ. Návrh programu ste dostali poštou aj mailom. 
Ospravedlňujem p. Kaľavskú a p. Blahovského.   
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-1 
MZ schvaľuje program rokovania. 
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Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Má niekto doplnenie do programu dnešného rokovania? 
Štefan Faltin 
Chcem doplniť bod: Odmeny poslancom MZ 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-2 
MZ schvaľuje doplnenie programu rokovania o bod: Odmeny poslancom MZ.  
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň 0 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Vítam na dnešnom zasadnutí MZ riaditeľov škôl, hlavného kontrolóra mesta a  kandidátov na 
voľbu hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie.  
 
Bod č.: 2 
Voľba návrhovej komisie  
 
Jozef Komara 
Do návrhovej komisie navrhujem p. Vladimíra Tomka, p. Petra Hanigovského a p. Jozefa Jenču.  
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-3 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Vladimír Tomko, Peter Hanigovský, Jozef Jenča. 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 3 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
Jozef Komara 
Za overovateľov navrhujem  Mgr. Petra Vandraška a Ing. Jána Lisoňa.  
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem Mgr. Petra Vandraška a Ing. Jána Lisoňa.  
Za zapisovateľku určujem p. Danu Blahovskú. 
 
Bod č.: 4 
Voľba hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Na MZ v auguste sme vyhlásili voľbu hlavného kontrolóra.  Všetci čo tu sedíme vieme aké boli 
podmienky. Pre hlavného kontrolóra je schválený  40%-tný pracovný úväzok.  Prihlásili sa štyria 
uchádzači, všetci splnili podmienky, ktoré sme stanovili. Poslali sme im pozvánky na dnešné  
rokovanie, každý má 7 minútový interval na osobnú prezentáciu a potom budú odpovedať na 
otázky poslancov. Mená uchádzačov: 

1. Bc. Anna Hockicková 
2. Ing. Ľudmila Kokoruďová 
3. Ing. Matúš Kacvinský 
4. Ing. Stanislav Ledecký 

 
Voľba je tajná.  Na začiatku volebného obdobia sme zvolili  mandátnu a volebnú komisiu v zložení 
p. Jozef Jenča, p. Štefan Faltin, Ing. Ján Lisoň.  
Mgr. Jozef Bača 
Môj názor je, že jeden kandidát nech zostane a ostatní počkajú vonku. 
MVDr. Michal Kapusta 
Voľba hlavného kontrolóra je na poslancoch, aké pravidlá si stanovíte, také budú.  
Peter Hanigovský 
Aj doteraz tak bolo. 
 
Zvolené poradie na prezentáciu uchádzačov:  

1. Bc. Anna Hockicková 
2. Ing. Ľudmila Kokoruďová 
3. Ing. Matúš Kacvinský 
4. Ing. Stanislav Ledecký 

 
Prezentácia uchádzačov: 
 
Bc. Anna Hockicková 
Volám sa Anna Hockicková,  pochádzam zo Spišského Podhradia. Mám ukončený I. stupeň 
vysokoškolského štúdia v odbore Právo na Právnickej fakulte Univerzity Pavla Jozefa Šafárika 
v Košiciach. V súčasnosti som v poslednom ročníku magisterského štúdia. Momentálne som na 
rodičovskej dovolenke s mojím dvojročným synom. Pred materskou dovolenkou som pracovala 
pre mesto Spišské Podhradie ako terénny pracovník v rámci Národného projektu Terénna 
sociálna práca v obciach. O túto funkciu sa uchádzam aj z dôvodu, že by som sa chcela pracovne 
posunúť smerom bližšie k svojmu odboru, i keď ako terénny pracovník som s kolegami riešila aj 
právne otázky, najmä z oblasti exekučného a rodinného práva a práva sociálneho zabezpečenia. 
Na tejto pozícii som mala možnosť spolupracovať s pani Mgr. Kapustovou pri prejednávaní 
a rozhodovaní o priestupkoch na úseku držania psov, nakoľko som na úseku priestupkov krátko 
pracovala na Okresnom úrade v Poprade. Hlavný kontrolór je obligatórnym zamestnancom mesta 
so špecifickým postavením. Nie je orgánom obce, ale odborným zamestnancom. Základnou 
úlohou hlavného kontrolóra je kontrolná činnosť, ktorú vykonáva v rozsahu upravenom v zákone 
o obecnom zriadení. Ide o kontrolu zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri 
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hospodárení a nakladaní s majetkom a majetkovými právami obce, kontrola príjmov, výdavkov, 
finančných operácií obce, kontrola vybavovania sťažností, petícií, dodržiavania všeobecne 
záväzných právnych predpisov, nariadení obce a plnenia uznesení obecného zastupiteľstva, 
interných predpisov obce a ďalšie úlohy ustanovené osobitným právnym predpisom, ktorým je 
zákon o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Základnými procesnoprávnymi predpismi, 
ktorými sa pri výkone kontroly hlavný kontrolór riadi sú zákon o kontrole v štátnej správe a zákon 
o finančnej kontrole a audite. Považujem sa za zodpovedného a morálneho človeka, čo je myslím 
si pre výkon tejto funkcie dôležité. Mojim cieľom bude vykonávať túto kontrolnú činnosť 
objektívne, nezávisle, nestranne a odborne. To je k mojej osobe všetko. Ďakujem za pozornosť. 
Peter Hanigovský 
V rámci  ekonomiky máte nejaké skúsenosti? 
Bc. Anna Hockicková 
Len čo sme mali v škole, v praxi nie. 
Ing. Ján Lisoň 
V doterajšej praxi ste sa s účtovníctvom nestretli? 
Bc. Anna Hockicková 
Nie. 
Ing. Ján Lisoň 
V doterajšej svojej praxi v akom rozsahu ste prišli do kontaktu s legislatívou, akú máte prax 
v oblasti uplatňovania alebo kontroly dodržiavania aspoň týchto zákonov SR: Zákon o obecnom 
zriadení, Obchodný zákonník, Občiansky zákonník, Zákon o  účtovníctve, Zákonník práce?  
Bc. Anna Hockicková 
Áno, poznám tieto zákony.  
Ing. Ján Lisoň 
V akom rozsahu? 
Bc. Anna Hockicková 
Všeobecne. 
Ing. Ján Lisoň 
Hlavný kontrolór, MZ a primátor sú tri hlavné orgány mesta. Podľa vášho názoru, aký je vzťah 
nadradenosti a podradenosti medzi týmito tromi orgánmi mesta? 
Bc. Anna Hockicková 
Hlavný kontrolór nie je orgánom mesta,  len pracovno-právne zodpovedá primátorovi, po 
obsahovej stránke zodpovedá mestského zastupiteľstvu. 
Ing. Ján Lisoň 
Kedy môže odvolať primátor  hlavného kontrolóra z funkcie? 
Bc. Anna Hockicková 
Primátor nemôže odvolať hlavného kontrolóra z funkcie. 
Ing. Ján Lisoň 
Po prípadnom úspechu vo voľbe hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie bude s vami 
uzatvorený pracovný pomer na výkon funkcie hlavného kontrolóra. Už v tejto dobe prebieha 
príprava a verím, že v decembri bude schválený rozpočet mesta na rok 2022. Na príprave aj 
schválení rozpočtu mesta sa podieľa viac osôb – vedúca ekonomického oddelenia pracuje 
s rozpočtom mesta už cca 15 rokov, p. primátor je účastníkom tohto procesu 15 rokov, 
v súčasnosti sú medzi poslancami MZ osoby s mnohoročnou prácou s rozpočtom mesta – niektorí 
až 22 rokov, svoje miesto má aj hlavný kontrolór a jeho stanovisko sa očakáva. Ste pripravená 
a dokážete ako hlavný kontrolór samostatne posudzovať proces prípravy, rokovania 
a schvaľovania rozpočtu mesta Spišské Podhradie na r. 2022, pripomienkovať, diskutovať, 
upozorniť uvedené osoby na prípadné pochybenia pri tvorbe a schvaľovaní rozpočtu?  
Bc. Anna Hockicková 
V rámci spolupráce s tými osobami čo ste uviedli áno. 
MVDr. Michal Kapusta 
Úväzok je na 40%. Nie je problém pokryť tento úväzok  keď si na rodičovskej dovolenke?. 
Bc. Anna Hockicková 
Nie. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Máš iný pracovný pomer? 
Bc. Anna Hockicková 
Nie. 
MVDr. Michal Kapusta  
Ďakujem 
 
Ing. Ľudmila  Kokoruďová 
Ak dovolíte, budem prezentovať prehľad vzdelania, praxe a dôvod, prečo som sa prihlásila do 
voľby hlavného kontrolóra.  
Ukončila som Prevádzkovo-ekonomickú fakultu v Košiciach SPU v Nitre. Vzdelanie som si 
doplnila na Ekonomickej fakulte Univerzity Mateja Bela v Banskej Bystrici v oblasti finančného 
manažmentu verejnej správy zameraného na audit verejných financií a účtovníctva. Štúdium som 
si rozšírila aj na Žilinskej univerzite v Žiline o pedagogickú spôsobilosť.  
Z ďalšej získanej kvalifikácie bolo vzdelávanie  v oblasti finančného manažmentu miestnej 
samosprávy so získaným certifikátom od Open Society Foundation – Nadácie Otvorenej 
Spoločnosti a Asociácie komunálnych ekonómov SR.  Absolvovala som aj vzdelávanie pre oblasť 
riadenia verejných financií v systéme štátnej pokladnice – účtovníctvo štátu a samosprávy podľa 
princípov Medzinárodných účtovných štandardov pre verejný sektor, prípravu podkladov na 
zostavenie konsolidovanej účtovnej závierky a súhrnnej účtovnej závierky organizácií verejnej 
správy na Prírodovedeckej fakulte Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach a získala som 
osvedčenie s celoštátnou platnosťou. V priebehu ďalších rokov som absolvovala vzdelávanie v 
oblasti verejnej správy, finančnej kontroly, účtovníctva, daní, ochrany osobných údajov.   
Ovládam MS Word, Microsoft PowerPoint, Excel. Absolvovala som niekoľko kurzov anglického 
jazyka, ale ten je u mňa momentálne pasívny. 
Z mojej praxe: Čo sa týka kontrolnej činnosti vykonávam funkciu hlavnej kontrolórky obce 
Bijacovce už tretie funkčné obdobie, takmer 15 rokov, v súčasnosti s 30 % pracovným úväzkom. 
Zároveň piaty rok vykonávam hlavnú kontrolórku obce Studenec s 15 % úväzkom. Svoju 
pracovnú prax po ukončení štúdia som začínala v meste Spišské Podhradie, kde som pracovala 
15 rokov, z toho 10 rokov na pozícii vedúcej ekonomického oddelenia. Po ukončení tejto práce 
som nastúpila do príspevkovej organizácie mesta Levoča – Technické služby mesta Levoča  na 
pozíciu vedúcej ekonomického oddelenia, kde som pracovala viac ako 10 rokov. Krátke obdobie 
som pracovala v NDS a.s. Bratislava na Stredisku správy a údržby diaľnic Beharovce, kde som v 
skúšobnej dobe ukončila svoj pracovný pomer z dôvodu, že som bola oslovená Slovenským 
národným múzeom Bratislava – Spišským múzeom v Levoči. Tam pracujem necelé 4 roky 
dodnes. V tejto organizácii pracujem na oddelení ekonomickej činnosti a kontroly a vykonávam 
odborné špecializované práce na úseku rozpočtovania a financovania.  
Počas svojej praxe v oblasti kontrolnej činnosti som sa stretla aj s kontrolami iných kontrolných 
orgánov. Z pozície ekonóma, ale aj kontrolóra mám skúsenosť s kontrolou Najvyššieho 
kontrolného úradu, Správou finančnej kontroly a ďalšími štátnymi kontrolnými orgánmi - kedy som 
s nimi spolupracovala predovšetkým na základe podnetov a sťažností. 
Úlohy hlavného kontrolóra sú dané v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov. Ja, ako súčasný kontrolór obcí,  kladiem dôraz na § 18 f ods. 2 zákona, 
podľa ktorého hlavný kontrolór má v mestskom alebo obecnom zastupiteľstve hlas poradný – ak 
mám možnosť, vedomosti a skúsenosť pri nejakom probléme, tak radšej poradím a odporúčam  
predchádzať chybám ako následne znášať sankcie udelené inými kontrolnými orgánmi.  
Vždy mám na pamäti to, že po vykonaní kontroly hlavného kontrolóra  môže nastať situácia 
opakovanej kontroly inými kontrolnými orgánmi a preto sa svoju prácu  snažím vykonávať 
zodpovedne a zákonným spôsobom. Do voľby hlavného kontrolóra mesta som sa prihlásila z 
dôvodu, že sa chcem odborne venovať predovšetkým kontrolnej činnosti, vyhovuje mi aj úväzok. 
Keďže som svoju pracovnú prax začínala v meste Spišské Podhradie, ku ktorému mám pozitívny 
vzťah, chcem byť prínosom pre mesto Spišské Podhradie, ak si ma vyberiete a zvolíte, aj ako 
kontrolór, ponúkam vám svoje vedomosti, skúsenosti na báze zodpovednosti. 
Ďakujem za možnosť prezentovať sa. 
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Peter Hanigovský 
Máš skúsenosti aj s právom? 
Ing. Ľudmila Kokoruďová 
Je to nutné dnes. 
Ing. Ján Lisoň 
Po voľbách do orgánov mesta Spišské Podhradie, ktoré boli v roku 2006 , bol za primátora mesta 
zvolený Mgr. Bača a za poslancov MZ boli zvolení šiesti zo súčasných 11 poslancov.  Súčasný 
primátor MVDr. Kapusta bol v r.  2006 tiež zvolený za poslanca a súčasný poslanec Mgr. Jozef 
Bača bol vtedy zvolený za primátora. Teda 8 z 12 vtedajších verejných funkcionárov je aj dnes vo 
funkciách. Vtedy ste sa boli vedúcou ekonomického oddelenia na MsÚ. Napriek tomu, že pán 
primátor Bača vás o spoluprácu žiadal, rozhodli ste sa, že s novými ľuďmi,  ktorí prišli do vedenia 
mesta, nechcete spolupracovať. Pre mňa je dôležitá otázka spolupráce hlavného kontrolóra 
s mestským zastupiteľstvom  a s vedením mesta, so zamestnancami mesta, v záujme mesta.  
Je aj také konštatovanie:  Nevstupuj znova do tej istej rieky.  Preto sa vás pýtam  p. Ing. 
Kokoruďová – čo sa  zmenilo, že dnes máte záujem o spoluprácu s ľuďmi, ktorých ste pred 15 
rokmi odmietli?   
Ing. Ľudmila Kokoruďová 
Nehovorím, že som ich odmietla, dostala som lepšiu finančnú ponuku. Pokiaľ viem odchádzala 
som z pozície vedúcej ekonomického oddelenia,  teraz sa uchádzam o pozíciu hlavného 
kontrolóra. Chcem sa venovať výlučne kontrolnej činnosti. Nikdy som sa nepostavila proti iným, 
aby som nespolupracovala. Poslanci mestských zastupiteľstiev sa menia každé 4 roky,  funkcia 
hlavného kontrolóra je na obdobie 6 rokov. Úlohou  hlavného kontrolóra  je spolupracovať 
s vedením mesta, so zastupiteľstvom, bez ohľadu na to ako sa to zmení po voľbách. 
Ing. Ján Lisoň 
Kedy ste boli v NDS? 
Ing. Ľudmila Kokoruďová 
Pracovala som tam krátke obdobie, počas skúšobnej doby som odišla pretože som dostala lepšiu 
pracovnú ponuku. 
Mgr. Jozef Bača 
My sme sa s Ing. Kokoruďovou naozaj nerozišli  v zlom, tam problém nevidím. 
MVDr. Michal Kapusta 
40% úväzok vyhovuje? Keby si bola zvolená za hlavnú kontrolórku naďalej by si pracovala 
v Spišskom múzeu? 
Ing. Ľudmila Kokoruďová 
Nie. 
 
Ing. Matúš Kacvinský 
Mám 28 rokov. Pochádzam zo Spišského  Podhradia. V roku 2013 som maturoval na gymnáziu 
v Levoči. Po ukončení gymnázia som študoval na Ekonomickej fakulte, Technickej univerzity 
v Košicich financie, bankovníctvo a investovanie kde som v roku  2018 som získal titul  inžinier.  
Po vysokej škole som zbieral skúsenosti v poisťovni Kooperatíva, kde som robil ako finančný 
poradca a v tejto oblasti pôsobím aj v súčasnosti.  Som členom Finančnej komisie  v meste 
Spišské  Podhradie. V kontrolnej  oblasti by som rád  pracoval. Vidím, žeby som tam mohol získať 
veľa pracovných skúseností. Chcem prispieť k tomu aby sa s majetkom mesta hospodárilo čo 
najúčinnejšie, vypracoval by som plán kontroly čo by si vyžadoval primátor a mestské 
zastupiteľstvo. 
Peter Hanigovský 
Právne vedomosti? 
Ing. Matúš Kacvinský 
Právne nemám, ekonomické áno. 
Ing. Ján Lisoň 
V doterajšej svojej praxi v akom rozsahu si prišiel do kontaktu s legislatívou, akú máš prax 
v oblasti uplatňovania alebo kontroly dodržiavania aspoň týchto zákonov SR: Zákon o obecnom 
zriadení, Obchodný zákonník, Občiansky zákonník, Zákon o účtovníctve, Zákonník práce? 
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Ing. Matúš Kacvinský 
Prax mám vo finančnej  komisii a samoštúdiom. 
Ing. Ján Lisoň 
Hlavný kontrolór, MZ a primátor sú tri hlavné orgány mesta. Podľa tvojho  názoru, aký je vzťah 
nadradenosti a podradenosti medzi týmito tromi orgánmi mesta? Kedy môže primátor odvolať 
hlavného kontrolóra z funkcie? 
Ing. Matúš Kacvinský 
O hlavnom kontrolórovi rozhoduje  MZ, jedni sú zákonodarní, jedni kontrolní. 
Ing. Ján Lisoň 
Po prípadnom úspechu vo voľbe hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie bude s tebou 
uzatvorený pracovný pomer na výkon funkcie hlavného kontrolóra. Už v tejto dobe prebieha 
príprava a verím, že v decembri bude schválený rozpočet mesta na rok 2022. Na príprave aj 
schválení rozpočtu mesta sa podieľa viac osôb – vedúca ekonomického oddelenia pracuje 
s rozpočtom mesta už cca 15 rokov, p. primátor je účastníkom tohto procesu 15 rokov, 
v súčasnosti sú medzi poslancami MZ osoby s mnohoročnou prácou s rozpočtom mesta – niektorí 
až 22 rokov, svoje miesto má aj hlavný kontrolór a jeho stanovisko sa očakáva. Si pripravený 
a dokážeš ako hlavný kontrolór samostatne posudzovať proces prípravy, rokovania 
a schvaľovania rozpočtu mesta Spišské Podhradie na r. 2022, pripomienkovať, diskutovať, 
upozorniť uvedené osoby na prípadné pochybenia pri tvorbe a schvaľovaní rozpočtu?  
Ing. Matúš Kacvinský 
Áno,  som pripravený. 
Ing. Ján Lisoň 
Aj napriek tomu, že si povedal, že nemáš skúsenosti s týmito zákonmi, čo som čítal predtým? 
Ing. Matúš Kacvinský 
Áno. 
MVDr. Michal Kapusta 
40%-tný úväzok ti vyhovuje? 
Ing. Matúš Kacvinský 
Áno. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ak by si bol zvolený za hlavného kontrolóra budeš pokračovať v práci v poisťovníctve? 
Ing. Matúš Kacvinský 
Ak mi to poslanecký zbor umožní, tak áno. 
 
Ing. Stanislav Ledecký 
Chcem poďakovať za čas kedy som mohol byť hlavným kontrolórom.  O pozícii hlavného 
kontrolóra  má každý inú predstavu. Je potrebné sa vždy  držať zákona. Hlavný kontrolór 
kontroluje a postupuje podľa zákona. Táto funkcia vyžaduje zákonom minimálne  stredoškolské 
vzdelanie, ale aj ľudia s vysokoškolským právnickým  vzdelaním majú s týmto problém. Chápanie 
ekonomických vzťahov mi nerobilo žiadne ťažkosti. Právnické veci sa mi stali dnes  jasnejšími. 
Stále sa však je čo učiť, život prináša stále nové veci. Kľúčové je pochopenie samosprávy 
komplexne a nestačí len právnický alebo len ekonomický pohľad. Stále existuje aj iný rozmer. 
V tejto práci sa tomu nevyhneme. Hlavnou  úlohou hlavného kontrolóra  je sledovať zákonnosť, 
aby sme sa snažili držať zákona a nie naopak. Plniť úlohy má hlavný kontrolór zo zákona a  podľa 
plánu kontrolnej činnosti,  bez ohľadu na výsledok voľby. Ak máte s niečím ako poslanci problém 
– či už to je  dochádzka, dotácie , repre fond, alkohol   atď. treba sa snažiť to pretlačiť do 
kontrolnej činnosti. Túto  možnosť využíva p. poslanec Lisoň, takto to je dobre a takto to má byť. 
Niekedy musí človek rozmýšľať čo navrhnúť do kontrolnej činnosti. Každá kontrola za tých 6 rokov 
nás niekde posunula. Poukázať na nedostatky je omnoho jednoduchšie ako ich  odstrániť. Ani pre 
mňa nie je vždy príjemné poukazovať na nedostatky, nevyžívam sa v tom. Cítil som sa tu dobre 
za tých 6 rokov a snáď ich bude aj viac. Ďakujem. 
MVDr. Michal Kapusta 
Všetci sa vyjadrili či niekde robia alebo nie. 
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Ing. Stanislav Ledecký 
Momentálne nemám žiadnu inú prácu. Po predchádzajúcej voľbe na hlavného kontrolóra som  
mal výkon podnikateľskej činnosti, potom som to zrušil.   
 
Uskutočnila sa tajná voľba  hlavného kontrolóra. 
 
Ing. Ján Lisoň 
Mandátová a volebná komisia konštatuje, že na zasadnutí MZ v Spišskom Podhradí je v tomto 
okamihu prítomných 9 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina všetkých, MZ je schopné uznášania 
a je schopné vykonať voľbu hlavného kontrolóra. 
Postup voľby: 

1. Voľby hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie, na obdobie 6 rokov, od novembra 
2021 do novembra 2027 sa zúčastnia kandidáti: Bc. Anna Hockicková, Ing. Matúš 
Kacvinský, Ing. Ľudmila Kokoruďová, Ing. Stanislav Ledecký. 

2. Podľa uznesenia č. MZ-09-21-B-23 z 31.08.2021, voľba hlavného kontrolóra bude 
vykonaná tajným hlasovaním poslancov MZ. 

3. V I. kole voľby hlavného kontrolóra 
- každý prítomný poslanec dostane jeden hlasovací lístok, na ktorom sú uvedení všetci 

štyria kandidáti, označení poradovým číslom od 1. po 4., zoradení v abecednom 
poradí, podľa prvého písmena priezviska s uvedením priezviska, mena a titulu 

- hlasujúci poslanec označí krúžkom jedného kandidáta, za ktorého hlasuje 
- ak pred ukončením hlasovania poslanec zistí, že poškodil hlasovací lístok a chce ho 

vymeniť, požiada volebnú komisiu o vydanie nového lístka, pričom volebná komisia 
chybný lístok okamžite znehodnotí 

- poslanec volebný lístok vhodí do volebnej urny 
- volebná komisia vykoná sčítanie hlasov 
- § 18, ods. (3) Zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení: za hlavného kontrolóra 

mesta Spišské Podhradie je zvolený ten kandidát, ktorý v I. kole volieb získa 
nadpolovičnú väčšinu hlasov všetkých poslancov MZ, t.j. minimálne 6 

- v prípade ak žiadny z kandidátov nezíska v I. kole voľby minimálne 6 hlasov, v ten istý 
deň 18.11.2021 sa uskutoční 2. kolo voľby hlavného kontrolóra 

 
Poslanci MZ vykonali voľbu hlavného kontrolóra, mandátová a volebná komisia vyhodnotila 
výsledky voľby. 
 
Ing. Ján Lisoň 
Predniesol výsledky v I. kole voľby hlavného kontrolóra. 
Mandátová a volebná komisia konštatuje, že v I. kole voľby hlavného kontrolóra mesta Spišské 
Podhradie jednotliví kandidáti získali nasledujúci počet hlasov: 
 
Bc. Hockicková Anna – 0 
Ing. Kacvinský Matúš – 3 
Ing. Kokoruďová Ľudmila – 4 
Ing. Ledecký Stanislav – 2 
 
V prvom kole nik nezískal nadpolovičnú väčšinu hlasov, je nutné vykonať II. kolo.  
 
Mandátová a volebná komisia konštatuje, že na zasadnutí MZ v Spišskom Podhradí je v tomto 
okamihu prítomných  9  poslancov, čo je nadpolovičná väčšina, MZ je schopné uznášania a je 
schopné vykonať voľbu hlavného kontrolóra.  
  - do 2. kola postupujú  minimálne dvaja kandidáti, ktorí v I. kole voľby získali najväčší  
      počet platných hlasov na 1. mieste, alebo spolu po jednom kandidátovi umiestnenom  
      na 1. mieste získali rovnaký počet hlasov v poradí na 2. mieste 
    - každý prítomný poslanec dostane jeden hlasovací lístok, na ktorom sú uvedení dvaja   
       kandidáti, ktorí postúpili do 2. kola voľby, označení poradovým číslom od 1. po 2.   
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       zoradení v abecednom poradí, podľa prvého písmena priezviska, s uvedením priezviska,  
       mena, titulu 
     - hlasujúci poslanec označí krúžkom poradové číslo jedného kandidáta, za ktorého hlasuje  
     - ak pred ukončením hlasovania poslanec zistí, že poškodil hlasovací lístok a chce ho  
       vymeniť, požiada volebnú komisiu o vydanie nového lístka, pričom volebná komisia  
       chybný lístok okamžite znehodnotí 
     - poslanec volebný lístok vhodí do volebnej urny 
     - volebná komisia vykoná sčítanie hlasov 
     - § 18a, ods.(3) Zákona č. 369/1990 Z.z. – o obecnom zriadení :  - v 2. kole voľby je za HK  
       zvolený kandidát, ktorý získal najväčší počet hlasov 
    - v prípade rovností hlasov na 1. mieste v II.  kole voľby, o hlavnom kontrolórovi  sa rozhodne 
žrebom.   
 
Uskutočnilo sa II. kolo tajnej voľby   hlavného kontrolóra. 
 
Ing. Ján Lisoň 
Mandátová a volebná komisia konštatuje, že v II. kole voľby hlavného kontrolóra jednotliví 
kandidáti získali nasledujúci počet hlasov: 
Ing. Kacvinský Matúš – 5 
Ing. Kokoruďová Ľudmila - 4 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Ing. Matúš Kacvinský bol zvolený za hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-A-1 
MZ berie na vedomie, že Bc. Anna Hockicková, Ing. Matúš Kacvinský, Ing. Ľudmila Kokoruďová, 
Ing. Stanislav Ledecký: 

a) splnili podmienky pre kandidáta na voľbu hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie 
uvedené vo vyhlásení voľby, zverejnenom dňa 05.09.2021 na úradnej tabuli mesta 

b) spĺňajú kvalifikačné predpoklady na výkon funkcie hlavného kontrolóra mesta 
Zodpovedný:  Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-4 
MZ na základe výsledkov volieb schvaľuje Ing. Matúša Kacvinského za hlavného kontrolóra 
mesta Spišské Podhradie a zároveň určuje nástup na výkon činnosti hlavného kontrolóra 
22.11.2021 s 0,4 úväzkom. 
Zodpovedný: primátor Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
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Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-5 
MZ určuje mesačný plat hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie s účinnosťou od 
22.11.2021 podľa § 18 c ods. 1,2 s4 zákona č. 369(1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov vo výške 762,- €c s valorizáciou na základe údajov Štatistického úradu 
Slovenskej republiky. 
Zodpovedný: primátor Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Potrebuješ súhlas s výkonom inej zárobkovej činnosti pán kontrolór? 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-6 
MZ udeľuje Ing. Matúšovi Kacvinskému, hlavnému kontrolórovi mesta Spišské Podhradie,  súhlas 
s výkonom inej zárobkovej činnosti: 

1. administratívna činnosť 
2. sprostredkovanie finančných služieb 

Zodpovedný: Primátor Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Mgr. Peter Vandraško 
Môže byť hlavný kontrolór aj členom finančnej  komisie? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nie. Dobrá otázka. Bolo by dobre keby si nám p. Kacvinský doručil vzdanie sa členstva vo 
finančnej  komisii. 
 
Bod č.: 5 
Správy škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské 
Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Ospravedlnili sa riaditeľky škôlok -  Bc. Vandrašková a Mgr. Vlkolinská, sú na PN. 
Mgr. Peter Vandraško 
Školská komisia si prešla všetky správy, boli tam menšie nezrovnalosti, čo sa týka štruktúry, 
myslím si, že to bolo dobre pripravené.  
MVDr. Michal Kapusta 
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Správy ste dostali mailom. Správy budú predkladané v poradí, v akom boli doručené na MsÚ. 
Máte nejaké  pripomienky k správe MŠ Štefánikova 40? 
Mgr. Peter Vandraško 
Riaditeľka materskej školy je práceneschopná, v správe sú drobné chyby, ktoré budú odstránené 
po nástupe riaditeľky do práce.  
Ing. Ján Lisoň 
Navrhujem aby sme túto správu vrátili riaditeľke,  aby odstránila chyby a  na budúcom MZ bola 
správa daná do programu. Prečítal dôvody: 

- na strane 3 chyba je v názve školy: V správe je uvedený názov: Materská škola 
Štefánikova 40, v zriaďovacej listine z 27.08.2018 je uvedený iný názov školy: 
Materská škola Štefánikova 40, Štefánikova 40, 053 04  Spišské Podhradie 

Toto je správa o činnosti školského zariadenia, ktoré neexistuje. 
Je to správa za školský rok 2020/2021. Na strane č. 3 je uvedená vedúca školskej jedálne – Mgr. 
Michaela Nováková. 

a) v materskej škole funguje školská jedáleň? V zriaďovacej listine nie je uvedené zariadenie 
v rámci školy: školská jedáleň, teda táto, v škole neexistuje ako školské zariadenie, 
nemôže mať vedúceho pracovníka. 

b) v školskom roku bola vedúcou školskej jedálne Mgr. Michaela Nováková? 
MVDr. Michal Kapusta 
V MŠ na Štefánikovej  40 je výdajná školská jedáleň. Mgr. Nováková bola vedúcou tejto školskej 
jedálne celý školský rok. 
Ing. Ján Lisoň 
Prečítal návrh na uznesenie –  „MZ vracia riaditeľke školy Materská škola Štefánikova 40, 
Štefánikova 40, 053 04  Spišské Podhradie Správu o Výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 
výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021 zo dňa 30.08.2021. MZ súčasne vyzýva 
riaditeľku školy, aby zriaďovateľovi školy obratom doručila novú správu so správnymi údajmi 
o škole a jej činnosti tak, aby táto mohla byť prerokovaná na najbližšom zasadaní mestského 
zastupiteľstva.“  Už som chyby v názvoch škôl, uvedených v správach  riešil aj minulý rok. MZ nie 
je orgán, ktorý „zožerie“ všetko čo je nám hodené. 
Mgr. Peter Vandraško 
Kontroluj sa pán poslanec, nikto tu nič „nežerie“. 
Ing. Ján Lisoň 
Ak  školská komisia ako odborný  orgán MZ prerokovala  správy,  tak takú základnú vec ako je 
identifikácia objektu by si  všimla. Nedovolím si povedať to čo nie je pravda. 
Ing. Eva Grigerová 
Opodstatnenosť výhrad voči obsahu správy posudzuje Štátna školská inšpekcia, ktorá ako jediná 
má túto kompetenciu ustanovenú v § 5 ods. 8 zákona č. 596/2003 Z.z. 
Ing. Ján Lisoň 
Vy si myslíte, že to pokrýva aj chybnú identifikáciu  subjektu? Ja nemám nič proti obsahu. 
Keď MZ nemá na tom nič posudzovať prečo je to predložené zriaďovateľom na schválenie? 
Obsah je vec vyhlášky, ale identifikovať subjekt je základná vec. 
MVDr. Michal Kapusta 
Keby nebola corona, keby bola riaditeľka  v práci,  tak je to odstránené. Návrh na uznesenie išiel 
zo školskej komisie. Tvoj návrh je druhý v poradí. 
Ing. Ján Lisoň 
Nie je v rokovacom poriadku napísané, že najprv sa hlasuje o pozmeňovacom návrhu? Prečítal 
príslušné ustanovenie rokovacieho poriadku.  
MVDr. Michal Kapusta 
Ak, pán poslanec, upozorňuješ na chyby v správe, tak aj v tvojom návrhu je chyba – opakovane 
uvedené – Štefánikova 40. 
Ing. Ján Lisoň 
V mojom texte v návrhu na uznesenie nie je chyba, toto je presne v zriaďovacej listine napísané 
ako názov školy. 
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Uznesenie č.: MZ-11-21- 
MZ vracia riaditeľke školy Materská škola Štefánikova 40,  053 04  Spišské Podhradie Správu o 
výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021 zo dňa 
30.08.2021. MZ súčasne vyzýva riaditeľku školy, aby zriaďovateľovi školy obratom doručila novú 
správu so správnymi údajmi o škole a jej činnosti tak, aby táto mohla byť prerokovaná na 
najbližšom zasadaní mestského zastupiteľstva. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Vladimír Šolc 0 
Jozef Komara 0 Jozef Jenča 0 
Štefan Faltin 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško 0 
Vladimír Tomko 0 Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh neprešiel 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-7 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2020/2021 Materskej školy, Štefánikova 40 v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Správa tvorí prílohu zápisnice. 
 
Ing. Ján Lisoň 
Schválili ste uznesenie o subjekte, ktorý neexistuje. 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Materská škola Májová 54 máte nejaké otázky k správe? 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-8 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2020/2021 Materskej školy, Májová 54 v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        



13 
 

+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Správa tvorí prílohu zápisnice. 
 
Ing. Eva Grigerová 
Prečítala Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2020/2021 Základnej školy, Palešovo nám. 9 v Spišskom Podhradí. Správa tvorí prílohu 
zápisnice. 
Mgr. Vladimír Šolc 
Poslednú dobu boli zrušené obedy zadarmo? Klesol rapídne počet stravníkov? 
Ing. Eva Grigerová 
Presné číslo neviem. Ubudlo nám žiakov, nie každý si to môže dovoliť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať pani riaditeľka, tebe, tvojim kolegom a kolegyniam. Všetkým zamestnancom 
školy.  Školy máme otvorené čomu sa teším,  je to veľmi náročné. Prajem veľa trpezlivosti. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-9 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2020/2021 Základnej školy, Palešovo nám. 9 v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mgr. Štefan Genčúr, DiS.art. 
Prečítal Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2020/2021 Základnej umeleckej školy, Sídlisko hrad 28 v Spišskom Podhradí.  Správa tvorí 
prílohu zápisnice. 
Ing. Ján Lisoň 
Na str. 7 – neklasifikovaní – prečo boli  neklasifikovaní?  
Mgr. Štefan Genčúr, DiS.art. 
Nedokončili štúdium. Nemusí byť súvis medzi neospravedlnenými hodinami a neklasifikovanými 
žiakmi. Niektorí ukončili a niektorí prerušili. 
Ing. Ján Lisoň 
Elokované pracovisko Bijacovce a na Galovej ulici – vyučovanie neprebieha ale elokované 
pracovisko existuje? 
Mgr. Štefan Genčúr, DiS.art.  
Bijacovce – urobila nám škrt škola Spišské Vlachy. Tohto školského roku sme začali pracovať 
ďalej s  rómskymi žiakmi. Na Galovej ulici je troška problém, zmenil sa účel budovy. Môžeme to 
zrušiť alebo to do budúcna môžeme využívať, neviem ešte ako. Problém je potom to opäť zriadiť. 
Ing. Ján Lisoň 
Existencia elokovaných  pracovísk nie je podmienená výučbou? 
Mgr. Štefan Genčúr, DiS.art. 
Nie je žiadna výhrada k tomu, často sa stane, že rok-dva nefunguje ale až potom, nechávame si 
otvorené zadné vrátka. 
Vladimír Tomko 
Koncertná sála – podlaha – uspeli ste s reklamáciou podlahy? 
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Mgr. Štefan Genčúr, DiS.art. 
Budúci týždeň postavia tie plachty, už to bude vyzerať ako koncertná sála, ide to pomaly ale ide. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať pán riaditeľ,  tebe aj kolegom. Keď zoberieme tie akcie, jún bol veľmi ťažký, 
všetky nám dopadli veľmi dobre. Otvárací ceremoniál DEKD bol nádherný. Prišlo poďakovanie 
z Ministerstva  kultúry. Koncertná sála – montovali sa zariadenia, museli sme robiť statické 
posudky, neboli dokumenty aké sú murivá. Bolo potrebné lešenie a na podlahe z mäkkého 
smreku zostali ryhy,  tá podlaha to nevydržala. 100% reklamácia nepripadá do úvahy, bolo to aj 
našim zavinením. Mesto kúpilo podlahu, suší sa a v januári  ju firma  položí. Podlaha je 
z červeného smreku. 
Vladimír Tomko 
Kto navrhol červený smrek? Naberá vlhkosť, ani podlahy ani dvere sa z červeného smreku 
nerobia. Pracuje stále. Pracuje aj 50 rokov. Čudujem sa, že je taká podlaha. 
MVDr. Michal Kapusta 
Červený smrek v niektorých objektoch v Podhradí  má 400 rokov. Doviezli sme suché drevo, bude 
schnúť niekoľko mesiacov a pôjde na podlahu. Ja som vybral červený smrek. Je to najmocnejšie 
drevo, ktoré vydrží. Elokované  pracovisko Galova ulica – teraz tam sídli Jednota dôchodcov,  je 
tam cca 80 členov, nemám vôbec problém s tým, aby raz za týždeň prišli tým dôchodcom niečo 
zahrať a zaspievať atď. deti zo ZUŠ. Preto sme to nechali ako elokované pracovisko. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-10 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2020/2021 Základnej umeleckej školy, Sídlisko hrad 28 v  Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Jurečko 
Prečítal Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2020/2021 Základnej školy, Školská 3 v Spišskom Podhradí.  Správa tvorí prílohu zápisnice. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem ti poďakovať pán riaditeľ, aj kolegom, všetkým, od upratovačiek až po školníka, za prácu, 
ktorú vykonávate. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem vyzdvihnúť akciu Jánske ohne – bolo to super, každý kto tam vystúpil dal zo seba všetko, 
bola to dobrá akcia, aj vstup ZŠ Školská 3, pozdrav ich aj od nás. 
Projekty – škôlky tam sú veci jasné, ZUŠ – dokončíme a je to jasné, jedna vec čo nám pomáha 
sme ušetrili na kvóty, nie je to jednoduché, naša budova MsÚ tiež nám znížili  kvóty – sú na 
všetko, aj na elektrinu aj na plyn. Kreslíme veci pre Základnú školu Školská 3 aj Palešovo nám. 9 
– dúfam, že sa nám podarí cez ministerstvo  dopravy získať financie na  elektrinu, vodu, rozvody 
vo vnútri. Školská  3 – na ihrisko je projekt podaný, výsledok nevieme, plán obnovy – vstavba 
podkrovia, nafukovacia hala, zníženie energetickej náročnosti budovy, musí byť ukončené verejné 
obstarávanie,  až potom môžeme ísť do podania projektu. Na projektoch robíme. Chcem 
poďakovať všetkým riaditeľom aj v MŠ Štefánikova 40 a Májová 54. Nie je to ľahké dnes, 
testovanie, samotestovanie, atď. 
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Ing. Ján Jurečko 
Optický kábel k našej škole – hovoril som s manažérom,  firma odišla preč, nič sa neurobilo. Škola 
má značné problémy s internetom, už máme len mikrovlnku, 3x som sa pokúsil obnoviť cez T-
COM, máme s tým problém. 
MVDr. Michal Kapusta 
T-COM má problémy s financiami, hľadajú zdroje na dokončenie. Teraz ti nepoviem odkiaľ ide 
napojenie do školy.  Musím sa pozrieť do projektovej dokumentácie. Vieme o tom probléme. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-11 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2020/2021 Základnej  školy, Školská 3 v  Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Prideľovanie nájomných bytov v meste Spišské Podhradie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Prečítal návrh na uznesenie na pridelenie bytu. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-12 
MZ schvaľuje pridelenie bytu č. 7 na ulici Starý jarok 45 v Spišskom Podhradí do nájmu pre pána 
Štefana Šurca, bytom Spišské Podhradie, Mariánske nám. 1 na dobu určitú od 19.11.2021 do 
23.02.2022 s možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých 
finančných povinností nájomníka voči mestu Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Určite ste zachytili čo sa stalo v meste pri výstavbe bytov Rezidencia pod Spišským hradom.  
Poškodil sa múr na rodinnom dome, pán Hradiský zatiaľ so synom býva v mestskom  byte, 
rezervovanom pre obsluhu vlaku Hanička. Povedal som, že tam môžu bývať do apríla 2022. 
Ing. Ján Lisoň 
V zápisnici sociálnej komisie je stanovisko k žiadosti Plachetková. Komisia dáva návrhy MZ na 
rozhodnutie. Chcem upozorniť na to, aby na základe stanoviska komisie nebolo vydané 
rozhodnutie mesta. Komisia nemá rozhodovaciu právomoc. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Áno. 
 
Bod č.: 7 
Zverenie majetku do správy Mestského kultúrneho strediska  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Ideme podávať projekt, termín sa presunul na 25.11. Ukončili sme monitorovacie obdobie 5 rokov. 
Mali by sme to dať do správy MsKS, ak ma pýtať na údržbu budovy peniaze. 
Peter Hanigovský 
Čo tam ideme opravovať? 
MVDr. Michal Kapusta 
Zateká terasa. Reklamovali sme to 5x. neuspeli sme. Treba to staticky zabezpečiť. Chcem 
vymeniť podlahu v galérii, podstavce, regály, stoličky atď. práce vychádzajú na 60 tis. €. 
Peter Hanigovský 
Na terase bude nejaké prekrytie? 
MVDr. Michal Kapusta 
Niekde je problém, zateká, musíme ju nanovo vybúrať, dať izolácie, zatepliť, zaizolovať atď. 
 
Uznesenie č.: MZ-11-21-B-13 
MZ schvaľuje zverenie majetku mesta Spišské Podhradie so správy Mestskému kultúrnemu 
stredisku, Starý jarok 44, Spišské Podhradie a to: 

1. Budova „Regionálny dom tradičných remesiel“ Starý jarok 44 nachádzajúca sa na parcele 
KN-C 1310/3 zastavané plochy a nádvoria vo výmere 537 m2 zapísaná na LV č. 1 vrátane 
inventáru 

2. Garáž, dielňa a vedľajšia stavba Starý jarok 44 nachádzajúce sa na parcele KN-C 1310/5 
zastavané plochy a nádvoria vo výmere 485 m2 zapísané na LV č. 1 vrátane inventáru  

v celkovej hodnote 1 352 630,06 €. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 8 
Odmeny poslancom MZ  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Pán poslanec Faltin má návrh na schválenie odmien vo výške 250,- € brutto na jedného poslanca. 
Otváram diskusiu k tomuto bodu. 
Štefan Faltin 
Ten návrh bol daný za rok 2020. Minulého  roku neboli odmeny žiadne, toho roku je koniec roka, 
preto je odmena taká. Je to aj za minulý rok aj za tento. 
Peter Hanigovský 
Aké je stanovisko predsedu finančnej komisie? 
Ing. Ján Lisoň 
Ja som povedal navrhovateľom pri príprave návrhu, že nebudem diskutovať na túto tému. 
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Uznesenie č.: MZ-11-21-B-14 
MZ v zmysle Zásad odmeňovania poslancov schvaľuje odmenu poslancom za činnosť v roku 
2020-2021 v výške 250,- € brutto pre jedného poslanca. 
Zodpovedný:  Termín: 18.11.21 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Vladimír Šolc + 
Jozef Komara 0 Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň 0 
Mária Kaľavská  Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 9 
Rôzne  
 
Mgr. Peter Vandraško 
Prečítal správu zo zasadnutia školskej komisie. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Ing. Ján Lisoň 
Odmeny pre technických pracovníkov, o tom rozhodla vyššia kolektívna zmluva, to je záväzné tak 
ako Zákonník práce. Finančná komisia  sa tým bude zaoberať. Je nutné sa vysporiadať 
v rozpočte aj s touto položkou.  Tak ako zvykneme riešiť v závere roka zmeny rozpočtu. To nie je 
téma na rozhodovanie o výplate. Finančná komisia pripraví návrh pre MZ na zmenu rozpočtu roka 
2021 v decembri 2021.  Ku knihe o regióne Levoča a cene za prezentáciu  je otázka či mesto je 
platcom DPH. 
MVDr. Michal Kapusta 
Na to ti neviem odpovedať. Objednávka išla na prezentáciu mesta.  
Peter Hanigovský 
Blíži sa zimné obdobie, bolo by dobre si prejsť chodníky, kde sú tie kocky vypadnuté, aby sa to 
opravilo nech sa pri odhŕňaní snehu  nepoškodia zvyšné kocky. 
Ing. Ján Lisoň 
Finišuje rekonštrukcia Galovej ulice a v časti na úrovni vstupu do Kolkárne 2x majú odštiepené 
z kociek v rohu a sú vložené dnu ako celé kocky a sú zasypané pieskom. Myslím si, že tá kocka 
sa vysunie. Treba sa na to pozrieť. 
Jozef Jenča 
To som si všimol aj ja, je to pravda. 
Mgr. Jozef Bača 
Ulička okolo Kolkárne, nedá sa tam dať svetlo, je tam tma. Občania majú pripomienky. 
Štefan Faltin 
Viacerí ľudia ma oslovili či by sa nedali osadiť lavičky pri kríži na kostolnom dvere či už pre matky 
s deťmi alebo pre starších ľudí. 
MVDr. Michal Kapusta 
Toho roku už veľa neurobíme. V decembri bude MZ, chcel som urobiť stretnutie ohľadom areálu  
školy na Komenského ulici. Kvôli  tomu, že sme v čiernej farbe, som stretnutie nezvolával. Mal 
som stretnutie s pánom Hanigovským ohľadom pozemkov v areáli bývalej školy. Pošlem vám 
riešenia mailom. Dám to načítať geodetovi a uvidíme ako to vychádza. Aby sa vysporiadali 
nezrovnalosti.  Má štúdiu o zmene využitia celého areálu – predpokladaný termín realizácie 2022-
2024. Predpokladaný finančný náklad viac ako 10 mil. €. Zameranie areálu – sociálne služby. 
Predkladám vám v tejto chvíli vizualizáciu zámeru v tlačenej podobe na oboznámenie sa s ním. 
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Bod č.: 10 
Záver  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ.  
Rokovanie MZ bolo ukončené o 20.45 hod. 
 
 
 
V Spišskom Podhradí dňa 18.11.2021 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 

 
 
 
 
 
    ................................................ 
     Prednosta MsÚ 
           


